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Ons kenmerk 

Aan 

Kopie aan 

Van 

Steller 

Onderwerp 

 

donderdag 30 september 2021 

21.743226 

De gemeenteraad en steunfractieleden 
René Vrieswijk (budgethouder) & Wilfred Slippens (opdrachtgever) 

J.J. Heddes 

Klaas Talsma 

Raadsinformatiememo vervangen speelplek (kabelbaan) Wetering 

 

Geachte dames en heren, 
Via deze weg informeer ik u over de ontstane commotie (verwijderen kabelbaan) rondom de 

speelplek De Wetering 

 

In het begin van 2020 is de speelplek De Wetering helemaal vernieuwd. Middels een huis aan 

huis enquête zijn twee ontwerpen gepresenteerd waaruit de bewoners konden kiezen. De keuze 

kon tijdens een stemronde ter plaatse van de speelplek De Wetering worden ingediend. 

 

De omwonenden kozen voor het ontwerp met een kabelbaan. In dat ontwerp stond de 

kabelbaan aan de andere kant van het speelveld. Op het moment dat de kabelbaan werd 

geplaatst maakten mensen bezwaar tegen de plaats van de kabelbaan. Toen is tijdens de 

uitvoering gekozen om de kabelbaan te plaatsen op een andere plek, in verband met het zicht 

en veiligheid. Wat niet goed is gegaan is dat op dat moment niet alle belanghebbenden 

opnieuw zijn geïnformeerd. Ook is er niet gekeken of de nieuwe locatie van de kabelbaan past 

binnen het geldende bestemmingsplan. 

 

Na het ingebruik nemen van de kabelbaan zijn er klachten over (geluids)overlast binnen 

gekomen. Naar aanleiding van deze klachten is Wethouder Hans Heddes samen met de 

gebiedscoördinator en de operationeel beheerder in gesprek gegaan met een bewoner. Deze 

bewoner had ontdekt dat de nieuwe speelplek niet aan het bestemmingsplan voldoet. 

In het bestemmingsplan staat dat de functie ‘Groen’ is, en dat binnen de stippellijn het mag 

worden ingericht als speelvoorziening. 
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Gezien de klachten en het bestemmingsplan is via Samen.Schagen.nl bekend gemaakt dat de 

kabelbaan wordt weggehaald en er in het kader van participatie meegedacht kan worden 

over welke speeltoestellen in de plaats komen van de kabelbaan. 

 

Uit de reacties op samen.schagen.nl blijkt dat veel bewoners graag willen dat de kabelbaan 

blijft staan op de huidige plek. Bewoners en hun kinderen ervaren plezier en vinden het zonde als 

de kabelbaan verdwijnt. Een kleinere groep wil niet dat de kabelbaan blijft staan, onder andere 

vanwege geluidoverlast. 

 

Op basis van deze participatie kiest het college ervoor om de benodigde procedure te gaan 

voeren voor het legaliseren van de kabelbaan op de huidige locatie. 

 

Daarnaast gaan we als gemeente in gesprek met de betrokkenen om deze keuze toe te lichten.  

Ook wordt gekeken naar de technische mogelijkheden voor ‘geluiddempende’ maatregelen en 

wordt er contact gezocht met de jongeren die gebruik maken van de kabelbaan om overlast te 

voorkomen. 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder, 

 

 

 

 

Hans Heddes 


